

# HK Liquor Store Offer & Shop List

## Discounted Gift Sets



### Premium Gin and Tonic Package

- Swallowtail London Dry Gin
- Monkey 47 Dry Gin
- Roku Gin
- Fever Tree Indian Premium Tonic x 24bottls (200ml)
- Value \$2000 DBS Price \$1788



### Premium Spirits

- Don Julio Anejo Tequila
- Kirk and Sweeney 23 yrs Rum
- Swallowtail Barreled Gin

• Value at \$2400 DBS Price \$1988



### Premium World Whisky Set

- Glenfiddich 18 Yrs Single Malt Whisky
- Yamazaki 12 yrs Single Malt Whisky
- 1792 Small Batch Kentucky Straight Bourbon
- Jim Murray's Whisky Bible 2020
- Stainless Steel re-useable ice cube x 8
- Value at \$4300 DBS Price \$3888



### World Whisky Package

- Togouchi 15 yrs Blended Whisky
- Bowmore 15 yrs Sherry Cask Single Malt Whisky
- Evan Williams 1783 Small Batch Bourbon
- Stainless Steel re-useable ice cube x 8
- Value at \$3040 DBS Price \$2488



### CNY Whisky Gift Set

- 日本皇冠吉品36頭, 珍寶鵝掌, 天白花菇(各1件-真空包裝)
- 手工櫻花蝦XO醬(180g)1瓶
- 老薑黑糖茶8顆
- Yamazaki 12 years Single Malt Whisky
- Value at \$4200, DBS price \$3688

W: <http://www.hkliquorstore.com/>

# HK Liquor Store Shop List

Address	Telephone
G/F, 91 High Street, Sai Ying Pun, Hong Kong	+852 2780 8366
G/F, 6 Yik Yam Street, Happy Valley, Hong Kong	+852 2681 1119
G/F, 62 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong	+852 2638 8383
G/F, 19 Staunton Street, SoHo, Central, Hong Kong	+852 2683 2698

# DBS Treasures Chinese New Year Privileges

## Chinese New Year Privileges - General Terms and Conditions

1. DBS Treasures Chinese New Year Privileges (the “**Promotion**”) is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) who receive the Bank’s marketing communication for the Promotion (“**Customers**”).
2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 17 January to 31 March 2020 (the “**Promotion Period**”).
3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
4. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
5. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank’s and the respective merchant’s decision are final.
9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
10. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
11. All offers under the Promotion cannot be exchanged for cash, credit limit or other prizes.
12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

# Chinese New Year Privileges Specific Terms and Conditions - HK Liquor Store

1. Customers can enjoy up to 8% off when purchasing at store by presenting Treasures ATM card or Eminent card, or at online store with promo code DBSCNY2020. This offer does not apply to products that are already on sale and does not apply to premium sets or CNY set.
2. The premium sets or CNY sets of wine and spirits do not come with any giftbox.
3. Delivery is not available to restricted areas and outlying islands listed below:

SHA TAU KOK	TA KWU LING	MAN KAM TO	MAI PO
LOK MA CHAU	CLOSED AREA	LO WU	PO TOI
TUNG LUNG CHAU	GRASS ISLAND	CROOKED ISLAND (KAT O)	TUNG PING CHAU
MUI WO	LAMMA ISLAND	PENG CHAU	CHEUNG CHAU
TAI O	LANTAU ISLAND		

4. Customers are required to examine the goods immediately upon delivery for any deficiency and/or damage. Claims (if any) must be lodged to HK Liquor Store at +852 3543 0039 at the time of delivery, otherwise HK Liquor Store shall have the discretion to refuse your claim after delivery.

# 星展豐盛理財 新年優惠禮遇

## 「新年優惠禮遇」- 一般條款及細則

1. 星展豐盛理財聖誕優惠 (「優惠」) 只適用於星展銀行 (香港) 有限公司 (「銀行」) 之星展豐盛理財客戶 (「客戶」) 並接收優惠資訊。
2. 除特別註明外，優惠期由 2020 年 1 月 17 日至 2020 年 3 月 31 日 (「優惠期」)。
3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
4. 所有產品及服務之優惠名額有限，先到先得，用完即止。
5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。
6. 本行並非產品/服務的供應商，載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
7. 如果參與商戶拒絕提供優惠，銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
9. 如有任何爭議，相關商戶保留最終決定權。
10. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶，或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則，客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠，銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
11. 本優惠的所有獎賞及/或禮遇不可兌換現金、信用額或其他獎賞。
12. 如中、英文版本不一致，概以英文版本為準。

# 「新年優惠禮遇」特別條款及細則 - HK Liquor Store

1. 推廣期內，客戶在實體店購物時出示星展豐盛理財之提款卡或Eminent 信用卡，或於網店購物時用優惠碼**DBSCNY2020**，即可享92折，但不適用於正在減價的產品或套裝。
2. 特別套裝及新年套裝不包禮裝盒。
3. 以下地區不設貨：

沙頭角	打鼓嶺	文錦渡	米埔
落馬州	邊境禁區	羅湖	蒲台群島
東龍洲	塔門	吉澳	東坪洲
梅窩	南丫島	坪洲	長洲
大澳	大嶼山		

4. 客戶需在收貨後即時檢查貨物是否有缺陷和/或損壞。如需索償，客戶須在收貨時致電HK Liquor Store +852 3543 0039提出，否則我們有權拒絕你於收貨後的索償。